
Møtereferat, FAU Tangvall skole 

Dato: 25.11.2024 

Til stede: Gudmund Johansen (8A), Betzy Jensen (8B), Julianne Dønnestad (8C), Marit Wergeland 
(9A), Ingrid Aasen Mørkve-Simonsen (9B), Henriette Fasmer (vararepresentant 9B), Tor Dehli (10A), 
Elisabeth Jakobsen Angel (10B) og Elin Rekve (rektor) 

Forfall: Linn Bay Gundersen (9C) 

 
Sak 24/ 2024 
Orientering ved rektor.  

 

• Det er kommet avviksmeldinger på ventilasjonsanlegget. 
Disse bringes videre til ansvarlige byggdriftere, som 
forsøker å justere så fort som mulig.  

 
• Skolen får flere søkere fra andre skoler. Skolen ønsker å gi 

plass hvis ledig kapasitet. På 9.trinn er kapasiteten 
dessverre sprengt. 

 
• Praktisk skole. Det jobbes stadig med mer praktisk 

tilnærming til fag (for eksempel “regnedagen” som var en 
aktivitetsdag på tvers av trinn).   

 
• Skolen gjennomførte en sosial bærekraftsdag i vår. Her 

ønsket skolen innspill fra elevene om forslag til tiltak skolen 
kunne gjennomføre for å bedre skolemiljøet for alle elever. 
Det kom blant annet et innspill om Escaperoom. Dette skal 
gjennomføres før jul.  
Flere elever ønsket også å ta ansvar for en elevstyrt 
aktivitetsdag. Dette skal gjennomføres ved at lærere 
organiserer dagen, og elevene kommer med forslag til 
aktiviteter. Elevene skal styre aktivitetene.  

  
• Kommunen har på vegne av flere skoler (Tinntjønn, 

Tangvall, Songdalen og Finsand) sendt en søknad om 
ungdomsveileder for skolene. Ungdomsveilederen skal 
følge opp elever som av ulike grunner sliter med motivasjon 
og mestring allerede fra ungdomsskolen. De skal komme 
med tiltak, og hjelpe til å med å gjennomføre et 
opplæringsløp. 

  
• Skolen har fått resultater på nasjonale prøver for elevene. 

Lenke til resultatene legges ut på hjemmesida.  
 

 
Sak 25/ 2024 
Gjennomgang ved rektor av 
retningslinjer ved klager fra 
foreldre, klassekontakter eller 
FAU-representanter.  

 
Alle klager tas med stort alvor. Når elever opplever krenkelser, 
følges dette tett opp. Det inviteres til møte, settes i gang 
undersøkelser og det utarbeides plan for oppfølging. Det skal settes 
inn egnede tiltak. Elevstemmen er viktig i planene som utarbeides.  

 



Skolen har en skjerpet plikt dersom det er mistanke om at en ansatt 
har krenket en elev. I alle saker har man plikt til å dokumentere. 
Man må finne ut hva klagen går ut på. Den ansatte informeres. 
Klagen blir gjennomgått. Klagere blir invitert til møte på skolen 
sammen med ledelsen (ikke sammen med den påklagede). Det 
utarbeides en aktivitetsplan og skrives referat fra møtene. Den 
ansatte har rett på kontradiksjon. Møter gjennomføres til man 
finner en løsning, i verste fall kan blir det en personalsak.  

 
Saksgangen er altså slik: Hva gjelder saken/ klagen? Invitere til 
møter. Kontradiksjon fra ansatte (når det gjelder ansatte). Dersom 
det er svært krevende saker, skal kommunalsjef og oppvekst 
informeres.  

 
NB: Husk at dersom du har en bekymring, er det viktig å være 
konkret (hvis ikke er det vanskeligere for skolen å følge opp). Det er 
trygt å ta kontakt med skolen, og man skal bli tatt på alvor.  

  
 
Sak 26/ 2024 
Orientering ved Tor om 
folkemøtet på Tinntjønn 
skole.   

 
Mye søkelys på skoleportalen og på at Tinntjønn skole har et godt 
opplegg for å ta vare på elever på vei ut av skolen. Stort antall nye 
boliger kommer i tiden fremover. 1500 nye boliger i Søgne vest, og 
1500 nye boliger i Søgne øst. Dette vil gi mange nye elever. Mange 
politikere til stede. Godt møte. Tor fikk lagt frem det som var 
diskutert på forhånd.  

  
 
Sak 27/ 2024 
Eventuelt. 
Politiattest for foreldre, 
10.klasse-tur.  

 

 

 

Dialogmøte angående 
skolebehovsplanen (leder 
elevrådet, leder FAU og 
rektor) m/ Arbeiderpartiet.   

 
Det jobbes med dette fra skolens side, og de har kontakt med 
politiet.   
Skolen har et ønske om at det skal leveres politiattest (hvilket alltid 
har blitt gjort tidligere). 

 

 

 
Flott fremlegg av Tangvall skoles elevrådsrepresentant!  

 
Neste møte i FAU er planlagt til: 14. januar 2025 
 

Ingrid Aasen Mørkve-Simonsen, referent 

 


